

Title (en)  
Assembly for attaching a curtain to a rail

Title (de)  
Anordnung zum Aufhängen eines Behangs an einer Schiene

Title (fr)  
Dispositif destiné à suspendre un rideau sur un rail

Publication  
**EP 1852042 A2 20071107 (DE)**

Application  
**EP 07107518 A 20070504**

Priority  
DE 102006021163 A 20060506

Abstract (en)  
The arrangement has two panels (2) connected by a joint (1) at which a curtain is hanged up and, which are guided by sliders at the rail (4). The joint has two articulated hinge lugs connected with each other by a pivot bolt (5). The pivot bolt forms the slider. The hinges are clipped on the hinge lug with the pivot bolt. The panel is an aluminum profile rail, which is occupied on a side with an attachment volume for attaching the hangings. The panel has C-shaped insertion grooves for putting the grooves in the insertion plate of the hinge lug.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zum Aufhängen eines Behangs an einer Schiene (4) mit mindestens zwei durch mindestens ein Gelenk (1) miteinander verbundenen Paneelen (2), an welchen der Behang aufhängbar ist und welche mittels Gleitern (3) an der Schiene (4) verschieblich geführt sind. Die Gelenke (1) weisen zwei durch einen Gelenkzapfen (5) gelenkig miteinander verbundene Scharnierlappen (6, 7) auf, wobei der Gelenkzapfen (5) den Gleiter (3) ausbildet. Die Scharnieraugen (8) der Scharnierlappen (6, 7) sind auf dem Gelenkzapfen (5) aufgeclipst. Das Paneel (2) weist C-förmige Einstekknuten (10) auf zum Einsticken einer Einstechplatte (9) des Scharnierlappens (6, 7).

IPC 8 full level  
**A47H 13/14** (2006.01); **A47H 1/04** (2006.01); **A47H 15/04** (2006.01); **A47H 23/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47H 1/04** (2013.01); **A47H 15/04** (2013.01); **A47H 23/04** (2013.01); **A47H 2001/021** (2013.01); **A47H 2001/042** (2013.01);  
**A47H 2001/045** (2013.01); **A47H 2001/047** (2013.01); **A47H 2023/025** (2013.01); **A47H 2201/02** (2013.01)

Cited by  
CN114515096A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1852042 A2 20071107; EP 1852042 A3 20120502**; DE 102006021163 A1 20071108

DOCDB simple family (application)  
**EP 07107518 A 20070504**; DE 102006021163 A 20060506